



Français / English below

Sommet sur le numérique au Kivu

Il s'est tenu à Bukavu, Province du Sud-Kivu en République Démocratique du Congo, du 27 au 28 Novembre 2020 la deuxième édition du sommet sur le numérique au Kivu.

Ce sommet a été placé sous le thème «**Transformation des initiatives locales et innovations technologiques en outils de développement : une opportunité pour les jeunes talents du Kivu**».

Cette édition a rassemblé pendant 48h plusieurs participants et intervenants en présentiel en même temps en ligne avec une conviction : lier les nouvelles technologies à l'innovation pour un développement socioéconomique de la RDC.

Résumé : <https://youtu.be/Kd9ZB2LwynI>

Croissance Peace est intervenue lors de ce sommet tout en étant partenaire.

[VOIR LA VIDEO REPORTAGE, CLIQUEZ !](#)

Digital Summit in Kivu

The second edition of the Digital Summit in Kivu was held in Bukavu, South Kivu Province in the Democratic Republic of Congo, from November 27 to 28, 2020.

This summit was placed under the theme "Transformation of local initiatives and technological innovations into development tools: an opportunity for young talents from Kivu".

This edition brought together for 48 hours several participants and face-to-face speakers at the same time online with one conviction: to link new technologies to innovation for socio-economic development in the DRC.

Summary: <https://youtu.be/Kd9ZB2LwynI>

Croissance Peace intervened during this summit while being a partner.

[SEE THE VIDEO REPORT, CLICK !](#)